
Debat per una piscina p�blica a Banyoles

Tensi� entre la CUP i Junts sobre la concessi� p�blica al Club Nataci�

Un grup de persones banyant-se a lÕ�rea de bany del

Club Nataci� Banyoles J.C.

Sumem Banyoles, a lÕoposici� de lÕAjuntament, va demanat en

lÕ�ltim ple la construcci� dÕuna piscina municipal, cosa que el seu

por taveu, Non Casadevall, va justif icar en les onades de calor, com

lÕactual, que cada vegada seran m�s freq�ents, com a

conseq��ncia del canvi clim�tic. ÒNo hi ha cap capital de comarca

que no tingui una piscina p�blica, �s una necessitat i lÕestany t� un

ecosistema delicatÓ, va indicar Casadevall, que tamb� va af irmar

que un equipament p�blic seria un impuls impor tant de lÕactivitat

espor tiva. A m�s, va manifestar que la concessi� p�blica que t� el

Club Nataci� Banyoles era a la pr�ctica la privatitzaci� dÕun

determinat espai. Non Casadevall, f inalment, va proposar que

sÕestudi� la construcci� dÕuna piscina de tipus natural lligada a la

xarxa de recs de la ciutat.

LÕalcalde, Miquel Noguer (Junts), va retreure al regidor de Sumem Banyoles que cre�s confusi� quant a lÕespai

que ocupa el Club Nataci�. Noguer li va recordar que sÕhavia fet una concessi� p�blica i que lÕentitat espor tiva

lÕhavia guanyat. ÒSi confonem una concessi� administrativa guanyada per concurs amb la privatitzaci� dÕun

espai, llavors qu� fem al ple?Ó, va preguntar lÕalcalde. I va reblar: ÒNo estem parlant dÕuna privatitzaci�, sin� dÕuna

concessi� administrativa.Ó

Sobre la petici� de m�s planif icaci� per fer front als efectes del canvi clim�tic i la freq��ncia m�s gran de les

onades de calor, que va defensar en el ple Jana Soteras, tamb� de Sumem, lÕalcalde va defensar que el seu

govern no ha reaccionat tard ni a aquest ni a cap altra onada de calor. Segons va detallar, prenen les decisions

amb els tres o quatre dies dÕantelaci� en qu� els arriben els informes del Centre de Coordinaci� Operativa de

Catalunya del Depar tament dÕInterior.

El ple tamb� va debatre el nou model de recollida de deixalles i els desajustaments amb les conseg�ents

queixes ve�nals, que el govern diu que sÕaniran arreglant en poques setmanes, i lÕoposici� va reclamar celeritat

per arreglar-les.
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